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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. november 22. (szerda) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) 

megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
Móra Viktória elnökhelyettes- 
Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként)- 
dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

Magyar Károly igazgatóságvezető- 
dr. Horváth !nnamária köznevelési referens; 

 

Meghívottak: 
     Bay !ttila ügyvezető igazgató- 
     Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

!z elnök megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, valamint, hogy a 
bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 

 

Máté Péter elnök: Van az eredetileg kiküldött 15 napirend és ehhez képest van még 2 pótunk. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az egyik az egy teljesítésigazolás a nyilvános ülés 
napirendjére, a másik ugye zárt ülésre, a bíráló bizottsági tag választás.  
 

Máté Péter elnök: Akkor felveszünk újabb napirendeket. „Javaslat a Target Consulting 

Tanácsadó és Szolgáltató Iroda részére a „Köztemetők üzemeltetése” tárgyában indított 
közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a felelős akkreditált közbeszerzési 
szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó teljesítésigazolás jóváhagyására”, ez az 

egyik napirend, ez a nyílt ülés, és csak határozati javaslatunk van „Új interaktív könyvtár és 
levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt keretében az „IGY Könyvtár és MNL TV 
Levéltár költöztetése (MVP) tárgyban kiírandó közbeszerzési eljárás Bíráló Bizottság tagjainak 
kijelöléséről”. 
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dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! Gábornak volt még jelzése, hogy visszavonna egy 
előterjesztést. 
 

Bomba Gábor tag: Nem, csak szeretném jelezni, hogy én nem vagyok előterjesztő.  
 

Máté Péter elnök: Én sem.  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Köztemetők üzemeltetése” tárgyában indított közbeszerzési 
eljárás lebonyolítása és az eljárás során a felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói 
feladatok ellátása kapcsán kiadandó teljesítésigazolás jóváhagyására” tárgyú előterjesztés 

nyilvános ülés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  
 

!z elnök szavazásra teszi fel az „Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” 
elnevezésű projekt keretében az „IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) 
tárgyban kiírandó közbeszerzési eljárás Bíráló Bizottság tagjainak kijelöléséről” tárgyú 
előterjesztés zárt ülés napirendre vételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott;  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot  a 

kiegészítésekkel együtt, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és 
az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

! Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; és a Szekszárd Ipari Park Kft; 2023; évi III; negyedéves 
pénzügyi beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(238. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

2. napirendi pont: 

! Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi 
beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(241. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 
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NIYLVÁNOS ÜLÉS: 
 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(260. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

4. napirendi pont: 

!z !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves 
pénzügyi beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(240. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB 

 

5. napirendi pont: 

! Szekszárdi Közétkeztetési Kft;, a Szekszárd Diákétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Víz- és 
Csatornamű Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi beszámolója- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(249. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

6. napirendi pont: 

! Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi 
beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(253. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(255. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

 



 

  

4 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

8. napirendi pont: 

Szekszárdi Közművelődési Kft; 2023; év 3; negyedévi pénzügyi beszámolója- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(265. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

Véleményezésre felkérve: PB, KCV 

 

9. napirendi pont: 

Új interaktív könyvtár és levéltár kialakítása Szekszárdon” elnevezésű projekt keretében az 
„IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) tárgyban kiírandó közbeszerzési 
eljárás Bíráló Bizottság tagjainak kijelöléséről 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

10. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Iroda részére a „Köztemetők 
üzemeltetése” tárgyában indított közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a 
felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó 
teljesítésigazolás jóváhagyására 

(85. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(267. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

 

12. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <<;/2023; (<<<;) 
önkormányzati rendelete a 2024; évi átmeneti gazdálkodásról  (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(262. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

 

 



 

  

5 

13. napirendi pont: 

! 2024/2025; nevelési év óvodai csoportjainak tervezése- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(237. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester, Máté Péter frakcióvezető, Bomba Gábor 
frakcióvezető 

Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

14. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(246. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói 2023; évi munkájának elismerésére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(266. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Előadó: Máté Péter képviselő, PB elnök 

 

16. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2023; (<;) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi költségvetéséről szóló 
2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(258. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

17. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2023; I-X; havi kiadásainak és 
bevételeinek alakulásáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(247. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

 

! bizottság 8 óra 32 perctől 9 óra 8 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 9 
óra 10 perckor nyilvános ülésen folytatja munkáját; 
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3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(260. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

Máté Péter elnök: Tibi, mond el légy szíves, hogy félmilliárd forintot szeretnél felvenni. 

 

Csukle Tibor ügyvezető igazgató: Gyakorlatilag ahhoz, hogy finanszírozni tudjuk a 
megnövekedett gázszámlákat, mert azért azzal kell számolni, hogy vannak többmilliós vagy 

több 100 milliós számlák is, januárban például azt valamiből finanszírozni kell. Volt most is 

olyan pár nap, hogy nem is nyúltunk hozzá, tehát visszatöltjük abban a pillanatban, ahogy 

lehet, de erre szükségünk van mindenképpen. ! banknál elindítottuk a folyamatot, beadtunk 

ennyi papírt, még nincs konkrét ajánlatunk, de nem nagyon van mozgásterünk. Elkezdtünk 
alkudozni, de hát ő a számlavezető bank, más hitelt nem ad, folyószámlahitelt, csak a 

számlavezető bank, általában ez így van sajnos. Bízom benne, hogy rövidesen lépnek, 

piszkáljuk őket állandóan, csak most már Dunaföldváron van az a társaság, akik eddig itt 

csinálták. Erre a hitelre szükségünk van, fedezetünk nekünk ugye a telephelyünk, illetve az 

önkormányzat áldásos „kezes-lábassága”. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: Az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot teszem föl szavazásra 
változtatás nélkül. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

140/2023. (XI.22.) határozata 

a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 

a Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja. 
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Máté Péter elnök 
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! bizottság 9 óra 10 perctől zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével nyilvános ülésen 
folytatja munkáját; 
 

7. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; és a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; 
hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(255. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

Máté Péter elnök: Akkor először menjünk a Közétkeztetésre. 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Igazán a kérés arra irányul, hogy most már ugye 2 éve van 
folyószámla hitele a Közétkeztetési Kft-nek és ezt szeretnénk jövőre is változatlan 
feltételekkel. 
 

Máté Péter elnök: És az összeg is változatlan? 

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: Igen. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

146/2023. (XI;22;) határozata 

a Szekszárdi Közétkeztetési Kft; hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi 
döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

Közgyűlésnek a Szekszárdi Közétkeztetési Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozatalát.  
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

Máté Péter elnök: Következő a Diákétkeztetés.  

 

Bay !ttila ügyvezető igazgató: A Diákétkeztetésnél ugyanez a helyzet, ott is már évek óta van 
folyószámla keretünk, egy 25 milliós, ezt változatlanul 25 millió forintban, változatlan 
feltételekkel szeretnénk meghosszabbítani a következő évre is. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

147/2023; (XI;22;) határozata 

a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft; hitelfelvételéhez kapcsolódó tulajdonosi 
döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

Közgyűlésnek a Szekszárdi Diákétkeztetési Korlátolt Felelősségű Társaság hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntések meghozatalát.  
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

! bizottság 9 óra 35 perctől zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével nyilvános ülésen 
folytatja munkáját; 
 

10. napirendi pont: 

Javaslat a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Iroda részére a „Köztemetők 
üzemeltetése” tárgyában indított közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a 
felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó 
teljesítésigazolás jóváhagyására 

Előterjesztő: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Potom 1.200.000 Ft + áfa a díj. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: Javaslom, fogadjuk el. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

150/2023. (XI.22.) határozata 

Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Iroda részére a „Köztemetők üzemeltetése” 
tárgyában indított közbeszerzési eljárás lebonyolítása és az eljárás során a felelős 

akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói feladatok ellátása kapcsán kiadandó 
teljesítésigazolás jóváhagyásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1.7. pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt a Target Consulting Tanácsadó és Szolgáltató Kft; (közbeszerzési tanácsadó) 
részére a „Köztemetők üzemeltetése” tárgyában indított közbeszerzési eljárás 
lebonyolítása és az eljárás során a felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadói 
feladatok ellátása kapcsán kiadandó teljesítésigazolás elfogadásáról az előterjesztés 
melléklete szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felkéri Gyurkovics János alpolgármestert az 1. pont alapján a Target Consulting 

Tanácsadó és Szolgáltató Kft. teljesítésigazolásának az aláírására- 
 

Határidő: döntéshozatalt követő 5 munkanapon belül 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármestert 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat az Alisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez 
kapcsolódó tulajdonosi döntésekre- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(267. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Madarász !ndrás ügyvezető igazgató 

 

Máté Péter elnök: Megint nem látok hozzá senkit, az !ndrás nem jött. 100.000.000 forint 
folyószámlahitelt szeretnének fölvenni, készfizető kezes Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata, futamidő 12 hónap. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: ! határozati javaslatot teszem fel szavazásra, változtatás nélkül. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

151/2023; (XI;22;) határozata 

az Alisca Terra Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft; hitelfelvételéhez kapcsolódó 
tulajdonosi döntésekről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 

Közgyűlésnek az !lisca Terra Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. hitelfelvételéhez kapcsolódó 
tulajdonosi döntések meghozatalát.  
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

12. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <<;/2023; (<<<;) 
önkormányzati rendelete a 2024; évi átmeneti gazdálkodásról  (tervezet)- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(262. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Marianna, légy szíves röviden foglald össze. 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm a szót. Minden évben a Közgyűlés erről hoz egy 
döntést, egy határozatot, ugye a 2024. évi költségvetési rendelet elfogadásáig szükség van a 
működés feltételeinek a biztosítására. A 2023. évi kiadási előirányzatok időarányos része 
költhető havonta, illetve ebben az átmeneti gazdálkodási rendeletben a 3 §-ban a kivételeket 
soroljuk fel. A tavalyihoz hasonlóan belekerültek a közbeszerzési eljárások, a pályázati 
támogatások, a közfoglalkoztatási program működtetésével kapcsolatos kiadások, Szépkorúak 
karácsonyi csomag kiosztásával kapcsolatos kiadások, az időjárástól függően a 
síkosságmentesítés, illetve az idei évben plusz az Alisca Terrának való támogatásnyújtás ugye 

a feladatátadás következtében ez logikusan következett, hogy őt is bele kell tenni, illetve 
tartalmazza a másik 2 rész még a nonprofit gazdasági társaságoknak nyújtandó támogatást, 
illetve az intézményeknek nyújtandó finanszírozást. Ebben kérem bizottságnak a döntését. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: Elfogadásra javasoljuk a Közgyűlésnek. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

152/2023; (XI;22;) határozata 

a 2024; évi átmeneti gazdálkodásról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 2024. évi 
átmeneti gazdálkodásról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
 

Határidő: 2023. november 30. 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

13. napirendi pont: 

! 2024/2025; nevelési év óvodai csoportjainak tervezése- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(237. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester, Máté Péter frakcióvezető, Bomba Gábor 
frakcióvezető 

Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Akkor itt rögtön szeretnénk arról egy változtatást, hogy Gyurkovics János 
az előterjesztő, alpolgármester úr és nem Máté Péter bizottsági elnök és nem Bomba Gábor 
bizottsági elnök. Erről kell szavaznunk? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Igen.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

153/2023; (XI;22;) határozata 

a 2024/2025; nevelési év óvodai csoportjainak tervezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága „A 

2024/2025. nevelési év óvodai csoportjainak tervezése” tárgyú előterjesztés vonatkozásában 
felkéri a Polgármesteri Hivatalt a szükséges intézkedések megtételére a tekintetben, hogy az 
előterjesztést előterjesztőként kizárólag Szekszárd Megyei Jogú Város alpolgármestere 
jegyezze. 

 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

Máté Péter elnök: Elég jól szemlélteti itt az előterjesztés, hogy mi mibe kerül, tehát a lényege 
az egésznek az, hogy 25 fős óvodai csoporthoz van meg a finanszírozás és amennyiben alatta 
van a csoport, akkor ezt hozzá kell tennünk az önkormányzatnak a pénzéből és ezért 
mindenképp szeretnénk csoportösszevonásokat, vagyis ezeket a csoportokat megszüntetni, a 
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tízen fővel működő csoportokat, továbbá a Szőlőhegyi óvoda jövő évi tanévkezdéstől már tud 
gyerekeket fogadni, tehát akkor oda is tudjuk vinni gyereket és itt van egy nagyon alapos, 

részletes kimutatás arról, hogy hol mennyi gyerek volt, mennyi lesz, hogyan alakulnak a 

csoportlétszámok és hány dolgozóval fognak működni az intézmények, úgyhogy én szeretném, 

ha ezt elfogadnánk. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: ! határozati javaslatot teszem fel szavazásra változtatás nélkül. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

154/2023; (XI;22;) határozata 

a 2024/2025; nevelési év óvodai csoportjainak tervezéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága „A 

2024/2025. nevelési év óvodai csoportjainak tervezése” tárgyú előterjesztés határozati 
javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

14. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztető ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének 
jóváhagyására- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(246. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Marianna, légy szíves! 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Röviden annyit tennék hozzá, hogy változtatnunk kellett 
az adósságkeletkeztető ügyletek táblában, méghozzá, ugye az előterjesztésben is szerepel, 
hogy ez indokolta a módosítást, hogy 2023. évben a vártnál magasabb összegben teljesültek 
az adóbevételek. Ez a tábla bevétel részében megemelésre került, ugyanakkor csökkentésre 
került az önkormányzati vagyon értékesítésével kapcsolatos sor, bevétel, ez előreláthatólag 

nem fog már teljesülni, tehát ott történt egy csökkentés, ezáltal megváltozott ugye az 

összesen bevétel, az adósságot keletkeztető ügylet felső határa így változik kiadási oldalon is, 
mert a saját bevételeink 50%-áig vállalhatunk ügyleteket, tehát lényegében a változtatás 
ennyi. A kiadás oldalon nem történt változás, ugyanazok a tételek szerepelnek benne, a Volán 
tartozásunk, van egy lízingünk, ami még jövőre fog kifutni, illetve az MFB hitel, amit még sok 
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éven keresztül törlesztgetünk, tehát más változás nincs ebben az adósságkeletkeztető ügylet 
táblában. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: ! határozati javaslatot szavazásra teszem fel változtatás nélkül. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

155/2023. (XI;22;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága „Javaslat 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető 
ügyleteinek költségvetési évet követő három évre várható összegének jóváhagyására” tárgyú 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

15. napirendi pont: 

Javaslat SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói 2023; évi munkájának elismerésére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(266. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Máté Péter képviselő, PB elnök 

Előadó: Máté Péter képviselő, PB elnök 

 

Máté Péter elnök: A lényeg az, hogy a dolgozók kevesebben vannak, mint amennyi dolgozói 
keretünk van, tehát ettől kezdve itt a költségvetésben van egy kis tartalék és ezt a tartalékot 
szeretnénk a dolgozóknak odaadni év végi, nem 13. havi fizetés, hanem mondjuk karácsonyi 
jutalom címén, szerintem ez jó megfogalmazás és az intézményrendszerben 383 fő van, a 

Polgármesteri Hivatalnál 154 fő. Az intézményrendszernél a nettó juttatás, a bruttót nem 

mondom, mert az a dolgozót nem annyira érinti, a nettó 17.000 forint és még ehhez van SZÉP-

kártya juttatás 10.000, tehát 27.000 forintot kapnak. Nem így? !kkor az előterjesztés nem 

érthető számomra, magyarázd meg, légy szíves. 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Az millió és bruttó összegekről beszélünk, ami 
költségvetést terhel. A konkrét, amit kapnának az emberek, az 23.200 forint csekély értékű 
ajándék SZÉP-kártyára utalás formájában és emellett kapna egy tervezett 40.000 Ft-os 

minimális jutalom, ez nettó összegről beszélünk dolgozónként intézményrendszerben, illetve 

Polgármesteri Hivatalban. Ennek a bértömegét differenciálva, tehát az aljegyzőnek, illetve a 
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jegyzőnek és az intézményvezetőknek olyan joggal, hogy differenciálhatnak, differenciálhatják 
ezt a jutalomtömeget. Az intézményrendszerben az intézményvezető szokott magasabb 
juttatást kapni, a dolgozók egységesen. 

 

Máté Péter elnök: Itt van egy olyan pontja a határozati javaslatnak, hogy felkéri a jegyzőt és 

az intézményvezetőket, hogy gondoskodjanak a jutalmak felosztásáról azzal a kitétellel, hogy 
a 2023. szeptember 1-je után munkaviszonyt létesített és tartós távollétéről visszatérő a 

dolgozóknak a jutalom összegének 50%-a adható, ez is egy fontos tétel. 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igen, a félreértések elkerülése végett jó pár előző év 

gyakorlatának megfelelően meg kell húzni azt a határt, hogy ki az, aki tehát később áll 
munkaviszonyba, nem dolgozza végig az évet, az ő jutalma, illetve juttatása ez az 50%-a a 

megajánlottnak, ennek a 40.000 forintnak, tehát hogy értsétek, akkor ez 20.000 forint/fő, aki 

szeptember után áll vissza, tehát tényleg egy nagyon minimális juttatás, azt gondolom. 

 

Máté Péter elnök: ! következő, hogy 17.000.000 forint a Polgármesteri Hivatalnál, ez bruttó 
és az intézményeknél pedig 43.000.000 forint ez a keret, csak azért nem tudjuk meghatározni, 
hogy 1 ember mennyit kap, mert ugye differenciáltan kapják a felettesüknek a véleménye 
alapján. 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Így van, ezért született így a határozati javaslat. 
 

Máté Péter elnök: Jó, eredetileg nem ez volt, de elfogadom. 

 

Bomba Gábor tag: 1 kérdésem van, hogy azért SZÉP-kártyát ugye mindenki megkapja, ott 

nincs differenciálás? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Ott nincs differenciálás, így van. Ott, én azt gondolom, 
semmi értelme a differenciálásnak. 

 

Bomba Gábor tag: Beosztástól függ, hogy ki mennyi juttatást fog kapni, vagy attól, hogy 
hogyan dolgozik? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Ez beosztástól függ, illetve hát aljegyző úr eldönti a 
differenciálást, tehát a vezetőnek van joga eldönteni. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Korábbi években a differenciálás annyit jelentett, hogy 
ügyintézői, osztályvezetői és igazgatóságvezetői szint volt megkülönböztetve. 
 

Máté Péter elnök: Meg kellene fogalmaznunk, igazad van Gábor. 

 

Bomba Gábor tag: !z aljegyző a javaslatát terjessze a Pénzügyi Bizottság elé. 
 

Máté Péter elnök: És fogadjuk el. 

 

Bomba Gábor tag: És nézzük meg. 
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Máté Péter elnök: Jó, tökéletes, ezzel kiegészítjük, Mónika. 

 

Bomba Gábor tag: És akkor nyilván ezt átvezetve a Közgyűlésen is. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ez közgyűlési előterjesztés. 
 

Bomba Gábor tag: Javasoljuk, hatalmazza meg a Pénzügyi Bizottságot a közgyűlés. 
 

Máté Péter elnök: Átruházott hatáskörben. 

 

Bomba Gábor tag: Igen, ezt változtatnánk.  

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Aljegyző dönt a Polgármesteri Hivatal dolgozóiról, az 

intézményvezetőknél mi legyen? 

 

Máté Péter elnök: !bba ne menjünk bele, ott sok a dolgozó, nem ismerjük őket. 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igen, én is azt gondolom. 
 

Máté Péter elnök: Szerintem csak a Polgármesteri Hivatalt. Jó? Akkor a Gábor által javasolt 
kiegészítésre, először arra szavazzunk.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel Bomba Gábor javaslatát, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

Máté Péter elnök: A kiküldött határozati javaslatra szavazzunk a kiegészítéssel. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

156/2023; (XI;22;) határozata 

SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri 
Hivatal dolgozói 2023; évi munkájának elismeréséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 

SZMJV Önkormányzata irányításával működő intézmények és a Polgármesteri Hivatal dolgozói 
2023. évi munkájának elismerésére” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek 
elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a jutalom differenciálására a Polgármesteri 
Hivatal tekintetében a Pénzügyi Bizottság jóváhagyásával kerülhessen sor.  
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Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

Máté Péter elnök: !kkor ez így megy a Közgyűlés elé Mónika. Köszi. 
 

16. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének <;/2023; (<;) önkormányzati 
rendelete Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi költségvetéséről szóló 
2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról (tervezet)- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(258. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Marianna, ismét te vagy. 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót. Amit tartalmaz az előirányzat 
módosítás, szükségessé vált a KT Dinamic-nál a parkok karbantartása miatt egyfajta 
többlettámogatás nyújtása. Szántóné Rita egyeztetett ugye Tóth Ferenccel még anno 
hónapokkal ezelőtt és több eső esett, többet kellett nyírni a füvet, egyszerűen többe került, 
tehát szükség van erre az emelésre, ugyanakkor itt történt meg az adóbevételek átvezetése, 

ebből az adóbevételből került 60.000.000 forint az intézményi tartalékba. A dologi kiadásoknál 
a Városüzemeltetésnek kellett megemelni a kiadásait, itt került beépítésre a turisztikai 
koncepciótervre ez az 1.524.000 forint + a kerékpárforgalmi hálózati tervre 3.810.000 forint, 

valamint az intézményi többlettámogatás, ez a 15.925.000 forint, ami szintén beépítésre 
került és ebbe a költségvetés módosításba kerülnek a közhatalmi bevételek a helyükre, tehát 
a plusz befolyt adóbevételek előirányzati szinten is helyükre kerülnek. Ennyit tartalmaz az 

előirányzat módosítás. 

 

Bomba Gábor tag: Nekem inkább a Karcsihoz lenne kérdésem. A Közgyűlés döntött 
ingatlaneladásokról, folynak is egyébként tárgyalások. Én azt szeretném, hogyha erről kapnánk 
egy kimutatást. Tudom, hogy egy pár versenytárgyalás lassan lezárul, tehát hogy mi az az 
ingatlanbevétel, amivel reálisan számolhatunk még az idei évben, hogy lássunk tisztán. Ebbe 

én beletenném azt, ami már nagyon régóta húzódik, de számítunk sok pénzre, vagy hát 
szeretnénk az OTP-vel ezt a boltot, hogy a parkolómegváltásból azért a költségvetésbe jó 
lenne, ha idén befolyna az a szemmel látható összeg, amivel szeretnénk számolni. 
 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Teljesen legális. !z OBI-Lidl? 

 

Bomba Gábor tag: Nem. OTP-s. Tehát hogy megemeltük a parkolómegváltási díjat és most 
akkor az OTP Ingatlan a megemelt összeggel megvásárolt tőlünk egy parkolómegváltást ott az 

OBI-nál. Ez egy mekkora összeg? 51.000.000 forint. Most fogjuk megkapni. 

 

Máté Péter elnök: Jó, kapjuk meg. 
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dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ez teljesen rendben van. Alá kéne írni ezt a szerződést, 

már nagyon sok kört futott, most újra az OTP Ingatlan kér még módosításokat és kikerült újra 
a Koloshoz ez a szerződés, de végül a parkolóhely megváltás és a kártalanítás meg minden 

annyira teljesen helyén van, legális, a miénk ez a pénz. 

 

Máté Péter elnök: Mivel kalkuláljunk? Most erről beszélünk. 

 

Bomba Gábor tag: Ezt szeretnénk kérni, hogy ha tudjátok, akkor esetleg a Közgyűlésig egy 
ilyen kiegészítésnek, hogy az ingatlaneladásokból, úgy, hogy látjátok már, hogy 

versenytárgyalások egy pár lebonyolódott, vagy nem tudom, nemsokára eredményt hirdettek, 

azért lássunk tisztán, hogy mennyi lesz idén. A plusznak mindig örülünk. Nem tudom, azoknak 

a lezárása majd lesz GVB-én? Mert erről nem igazán hallunk, csak elindítottuk. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Igen, azt vissza kell hozni GVB-re. 

 

Máté Péter elnök: Akkor itt megint nincs határozati javaslat, hanem a rendelet módosítását 
javasoljuk a Közgyűlésnek. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a rendelet módosítására vonatkozó javaslatot, amelyet a 

bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

157/2023; (XI;22;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023; évi költségvetéséről szóló 
2/2023; (II; 21;) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 21.) 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet a Közgyűlésnek elfogadásra 
javasolja.  

 

Határidő:  ! döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

Bomba Gábor tag: 1 kiegészítést szeretnék a Közgyűlésnek, hogy ezeket az infókat megkapjuk 
ott. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Szerintem ezt nem kell kérni a Közgyűléstől. A PB 

felhívja a Kareszt, hogy vizsgálja meg és adjon nektek tájékoztatást. !z akkor gyorsabb, mintha 

a Közgyűlés adja ki ezt feladatba.  
 

Máté Péter tag: !kkor kiegészítésként felkérjük Magyar Károly igazgatóságvezetőt, hogy a 
következő pénzügyi bizottsági ülésen, jövő hét keddig, tájékoztasson bennünket arról, hogy 
ezek az összegek, milyen bevételek várhatóak. Ez így jó, nem? Milyen bevételek várhatóak 
költségvetési éven belül? Jó Karcsi? 
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Magyar Károly igazgatóságvezető: Jó, persze. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

158/2023; (XI;22;) határozata 

a Polgármesteri Hivatal felkéréséről ingatlanhasznosítás vonatkozásában 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi költségvetéséről szóló 2/2023. (II. 21.) 
önkormányzati rendeletet megtárgyalta, és felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy nyújtson 

tájékoztatást arra vonatkozóan, hogy az ingatlaneladásokból az idei évben mennyi bevétel 
várható.  
 

Határidő:  2023. november 28. 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

17. napirendi pont: 

Beszámoló Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2023; I-X; havi kiadásainak és 
bevételeinek alakulásáról- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(247. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt Bizottság! Ez egy közgyűlési 
határozat volt, hogy a Volánnal ezt mutattassuk ki, az I-X. hónak az eredményét. Az év az egy 
kicsit hektikus volt bevétel-kiadás szempontjából, mert ugye emlékeztek rá, hogy márciusban 
volt egy menetdíj vagy jegyáremelés, ami szeptemberben nemhogy az előző szintre, hanem 

még alázuhant vissza a szekszárdi lakosok szempontjából, illetve augusztus 12-én volt egy elég 
radikális menetdíj vagy menetteljesítménycsökkentés, tehát egy kicsit ilyen káoszos az év, de 

a fő számokat azt elmondanám, hogy jelenleg, ami prognosztizálható az évre, az kb. 

264.000.000 forint veszteségtérítés úgy, hogy ez a táblázat nem tartalmaz, mert még a Volán 
sem tudja, jelentős tételt, amit a Volán kap bértámogatást az államtól. Ez a tavalyi évben 
90.000.000 forint volt, itt most nyilván egy kicsit kisebb lesz ugye, mert menetjáratok is estek 

ki, tehát nyilván akkor a sofőrök is kevesebben vannak. 

 

Máté Péter elnök: De csak szeptembertől. 
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Ez szeptembertől. !zt gondolom, a Volán is azt 

prognosztizálta, illetve a táblázatból is látható, hogy ha a tavalyi 90 milliót mondjuk levonom 
belőle, akkor 200.000.000 forint alatt leszünk, de én gyanítom, hogy a 200.000.000 körül lesz, 
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tehát ami a terv is volt gyakorlatilag, illetve ugye, ami nekünk a költségvetésünkben a Volán 
tartozásra félretettünk, szerintem ez így nagyjából teljesülni fog ez a 200.000.000 forint, most 

ebből a táblázatból azt látom így. Köszönöm. 

 

Bomba Gábor tag: Egyet néztem csak, most így az egynegyede jegyárral is 25.000.000 lett 

októberre, ha jól látom, a menetdíj bevétel, egyébként meg 37 volt, tehát nem jött be az, amit 
a Volán mondott, hogy akkor szinte semmi nem lesz. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Igen, mert a bérlet azért jelentős és az egy kicsit 
kompenzálta. 
 

Máté Péter elnök: A számok bennünket igazolnak. Kevesebb kilométerrel többen utaznak. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: És megmondom őszintén, hogy nálunk konkrétan 

reklamáció azért érkezett, a Volánhoz nem tudom, mert ugye oda is mennek, én most azt 
mondom így halkan, hogy ez nem is olyan vészes. 
 

Máté Péter elnök: A mi álláspontunkat igazolják a számok és hozzáteszem, hogy a menetrend, 
melynek a felülvizsgálatára sajnos nem találtunk kellő szakembert, aki a mi szempontunk 

alapján átvizsgálta volna, úgyhogy ebben biztos, hogy van még tartalék. 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Meg azt mondom, hogy a helyközi járatok bevezetése is 

egy dolog. Először nagy idegenkedés volt, de most már nagyjából megszokták. Azért csak 

nagyok a buszok, kényelmesebbek, más, mint a helyijáratos. 
 

Máté Péter elnök: A helyközi buszok kimondottan prémium minőségűek, tehát látszik a 
különbség, és ott azért elég olcsó is a jegy, ez a megyebérlet, vármegyebérlet, országos, tehát 
ez a közlekedési kártya nagyon kedvezményes egyébként, tehát ténylegesen.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

159/2023; (XI;22;) határozata 

Szekszárd város helyi tömegközlekedésének 2023; I-X; havi kiadásainak és 
bevételeinek alakulásáról szóló beszámolóról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi a Szekszárd város helyi 
tömegközlekedésének 2023. I-X. havi kiadásainak és bevételeinek alakulásáról szóló 
beszámolót a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
 

Határidő:  A döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 
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Máté Péter elnök: ! bizottsági ülés végére értünk. Köszönöm mindenkinek a részvételt. 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 10 óra 13 perckor 

berekeszti. 

 

 

K.m.f. 
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